



MÅNADSTRÄFF - MINNESANTECKNINGAR

Stadsplaneringsgruppen

Naturskyddsföreningen i Göteborg

Fysiskt och digital träff kl. 18.00 - ca kl 20.00 (Fika och digitalt försnack från kl. 17.45)

Närvarande

Izabella Dehner
Emmelie Falk
Margaretha Frey
Cecilia Hanson
Berit Vallén
Maryam Sepehr
Lucas Grebrim
Marcus Larsson
Liselott Mattsson
Kristin Westlund
Oskar Tagesson
Annika Ahlberg

[Ny punkt/text - Diskuteras](#)

Befintlig text/punkt - Diskutera

Befintligt text/punkt - Behöver ej diskuteras denna gång

nr	anteckningar	ans	fris
0.	FIKA OCH DIGITALT FÖRSNACK FRÅN 17.45		
>	Fikaansvarig	OT	
1.	INFO (MÖTESSTART) KL. 18.00		
>	Hälsningsrunda		
>	Ordförande	KRW	
>	Sekreterare	AA	
2.	PLANÄRENDEN		
2.1	Förslag på planärenden att driva proaktivt/inkomna synpunkter		
>	Torslanda tvärförbindelsen . Ett stort nytt vägprojekt som påverkar miljön i området, ökar trafikmängden och påverkar klimatet negativt.	AP/OT/ VL	



- > Fast förbindelse mellan Torslanda och Öckerö. VL har skrivit ihop synpunkter från oss som ska läggas över i mall. OT lägger upp på hemsidan efteråt. VL lägger upp på slack för övriga i gruppen. OT kollar med VL VL
- > Platsbesök/Naturinventering av parken vid Smålandsgatan/Polishuset. Skapa inlägg efter sommaren? Kontakta fältbiologerna? AP

2.2 Inkomna planärenden till Naturskyddsföreningen i Göteborg

- > [Heden - Spårväg i Engelbrektsgatan mellan Södra Vägen och Skånegatan](#). Granskning. OT/MS/ 210825
KRW
- Dagens datum! OT kollar ifall vi kan få lämna in yttrandet om 1-2 veckor. MS och KRW är intresserade av att skriva i fall det blir aktuellt.
- > Anläggande av dagvattendamm i Lärjeåns nedre delar. Mer info finns sparade i [Google Drive](#). under För info, datumet för sista svarsdatum har redan infallit. 210815

2.3 Nya planärenden via Göteborgs Stads hemsida

- > [Biskopsgården - Ändring av detaljplan för skola i Svartedalen](#). Plan standardförfarande - samråd 210825
Ingen stor påverkan, vi yttrar oss inte.
- > [Askim - Ändring av detaljplan för ny fastighet vid Hulanvägen](#). Plan standardförfarande - samråd. 210825
Vi yttrar oss inte.
- > [Landala - Bostäder och lokaler vid fd Holtermanska sjukhuset](#). Plan utökat förfarande - granskning. Vi lämnade in yttrande i samrådsskedet. LG 210908
LG skriver yttrande.
- > [Lunden - Ändring av detaljplan vid Prästgårdsängen](#). Plan standardförfarande - samråd 210909
Vi yttrar oss inte.

2.4 Pågående planärenden

- > [Backa - Trafikändamål vid Brunnsbo torg](#). Plan standardförfarande - samråd. Greta undersöker mer information om Brunnsbos projekt, inte om bara torget. BV 210831



Det kommer större planer som vi kan yttra oss om. Men är man intresserad av att skriva redan nu så går det bra.

2.5 Inlämnade planärenden

- > Inga inlämnade planärenden

2.6 Övrigt planärenden & remisser

- > Avslag av ansökan om inert deponi på Vrässered 4:6. INFO
“Miljöprövningsdelegationen har den 2 juli 2021 avslagit Massoptimering Väst AB:s ansökan om tillstånd till deponi för inert avfall på fastigheten Vrässered 4:6, Göteborgs kommun. Miljöprövningsdelegationen medgav inte dispens från biotopskyddet för kulvertering av öppet dike i jordbruksmark.”
- > Lunnagården, Mölndal. Vi stödjer Naturskyddsföreningen i Mölndal med arbetet. OT tar upp våra synpunkter till styrelsen. OT/ID/
AP 210915

3. DAGENS TEMA

- > Inget tema denna gång
- > Förslag på teman för hösten:
 - Vem har ansvaret för olika grönområden, vilka förvaltningar finns? Omstruktureringen av förvaltningarna. LR/AP 210915
 - Artrika ängsmarker
 - Olika typer av boendeformer
 - Vision: Hur ska framtidens innerstad se ut?
 - Cirkulär ekonomi/konsumtion MS?

4. FÖREDRAG / WORKSHOP

- > Föredrag: “Ekosystemtjänster - Att värdera och inkludera i planering och beslut.” (Del av verksamhetsplan). Sammanställande AP. Sofia T kan hålla i föredraget, planerat till september. Kommer starta efter sommaren med kommunikationen. Slutet på juli borde det skickas text till nyhetsbrevet etc. AP/
LG 2109XX
- > Föredrag: “Introduktion i miljö rätt och överklagande.” Digitalt. (Del av verksamhetsplan) Planeras till höst. OT 211101

5. SAMTAL / MÖTEN



- > Möte: Strategi för en grön, attraktiv och hållbar stad är skickat till nämnder, förvaltningar och politiska partier. Länk till strategin.
Kommande möten:
7/5 kl 10.00 - Park- och naturförvaltningen - presentation (ID, CE, OT)
7/5 kl 13.00 - Lokalförvaltningen - samtal (OT)
28/5 kl 14:30 - Miljöförvaltningen - presentation (CE, ID, OT)
Sept - Centerpartiet
Höst - Vänsterpartiet (JA, ID)
[Bestämna nytt datum?](#) OT/
CE/ID
- > Samtal/panelsamtal: Politikerdialog kring att cirkulera mera. (Del av verksamhetsplan). Ny sammankallande KRW?
Vi skjuter på det till nästa år. CE/
KRW
- 6. PLATSBESÖK / STUDIEBESÖK**
- > Platsbesök: Rundvandring på Göteborgsoperan. (Del av verksamhetsplan). Projektansvarig CE. Inväntar ändrade restriktioner. CE
- > Platsbesök på Redegatan: Höga naturvärden med gamla tallar där planen har avsikt att bygga. AP
- 7. KAMPANJER / DEBATTARTIKLAR**
- > Kampanj: Fototävling på Instagram. (Del av verksamhetsplan). Sammankallande LOR. [Uppföljning nästa möte](#). LOR/ 210701
VL
- > Kampanj: "Artrikare gräsytor och främja bina". (Del av verksamhetsplan). Sammankallande AP. MG/AJ/ 211001
AP
- > Kampanj: "Göteborg Kan Grönare" - Del 3. (Del av verksamhetsplan). Efter granskningen av översiktsplanen. Uppdatera vårt material och återanvända tidigare inlägg. Sammankallande OT. LOR/AA 211015
KRW/
OT
- > Kampanj: "Visualisering av grönare gator". (Del av verksamhetsplan). Förslag att kampanjen lanseras i höst, vi kan börja arbeta med kampanjen innan sommaren. Sammankallande OT. OT/KR 211101
W
- > Debattartikel: Göteborgs Stad nådde inte ett enda av lokala miljömål till 2020. Sammankallande OT. OT/JA 210902
- > Debattartikel om Kiellers park med frågeställning kring varför man tillåter biltrafik i parken. - Nästan färdigt, VL lägger upp på slack så andra i gruppen kan läsa. VL
- > Debattartikel: Göteborg Kan Grönare - Del 3. (Del av verksamhetsplan) I samband med granskning av översiktsplanen våren 2021. [Är skickad till tidningar och vi inväntar svar. Tipsa gärna KRW om tidningar!](#) CE/ 210705
[Länk till debattartikeln](#) KRW



8. UTREDNINGAR / PROJEKT

- > Skapa logga till samverkansgrupp inom Gbgs-regionen. KRW
- > Utredning: Säkrare cykelbanor. (Del av verksamhetsplan). Sammankallande KRW. Ska vara klart innan årsskiftet. KRW 211230
- > Utredning: Nationalstadspark. (Del av verksamhetsplan). Sammankallande OT. ID/OT 211230

9. SOCIALA MEDIER

- > Att lyfta fram på Instagram under kommande månad (efter prioriteringsordning): LOR
 1. Cykelkampanjen - Debattartikeln OT lägger upp på hemsidan
 2. Yttrande - Styrso Villabrovägen
 3. Yttrande - Brännö Hästesprånget
 4. Över 100 medlemmar i gruppen
 5. [Seger - Deponi Vrässered 4:6](#)
 6. [Kampanj Göteborg Kan Grönare del 3](#)

10. ÖVRIGT

- > Uppdatera Stadsplaneringsgruppens sida på hemsidan. AA/LR 211101
- > *Grön öl* - Starta en pubkväll/afterwork i höst där vi ses för att snacka stadsplanering och lära känna varandra bättre. Bjuda in de andra intressegrupperna. Stående tid på samma plats. [Förslag Oceanen](#) sista torsdagen varje månad, start den 30/9. Har någon annat förslag på pub med gott om plats nära kollektivtrafik? Zamenhof är stort. Ev. varva veckodagar. Vi får se om/när det går att genomföra utifrån pandemisituationen. Vi tar upp fråga igen på kommande träff.
- > Cykelfrämjande öppen diskussion KRW/
De vill gärna skriva en debattartikel tillsammans med oss på temat MF/LM
klimat & cykel. Webbmöte 31/8 kl 19-20. MF och LM är intresserade av att vara med. Hör av dig till KRW om du också vill vara med.
- > [Övriga frågor?](#)
- > För de aktiva i gruppen använder vi oss av Slack för intern kommunikation, mejla OT för att få länk till vår grupp.
- > Ansvarsområden i Stadsplaneringsgruppen. Hör av dig om du vill ansvara för något område.
 - Sammankallande (OT)
 - Ordförande rullande schema (KRW, OT)
 - Korrekturläsa (KIW)
 - Sekreterare (CE, KRW, AA, OT, AJ)



- GIS- och kartansvarig (ID, AP)
- Grafik (KRW)
- Sociala medier (LOR)
- Detaljplaner ()
- Handkassa/ekonomi ()
- Annat? ()

11. AVSLUTNING

- > **Nästa månadsträff är onsdag 15/9 - 2021, kl. 18:00-20:00.** Beroende på läget ses vi fysiskt, men med möjlighet att närvara digitalt. Ordförande [OT](#), Sekreterare [AJ](#), Fikaansvarig [AJ](#).
- > Kommande träffar hösten 2021 (Ordförande/Sekreterare). 13/10 (KRW/OT), 10/11 (OT, CE), 8/12 (KRW, AA)
Fikaansvarig: ID, ALR, KIW, KRW, AA, CE, AJ, OT

Vid pennan
Annika Ahlberg

Namn i dokumenten:

AA Annika Ahlberg
AJ Albin Johansson
AP Anna Pielach
CE Caspar Engsner
CH Cecilia Hanson
EF Emmelie Falk
ID Izabella Dehner
JA Josef Andersen
KIW Kim Weinehammar
KRW Kristin Westlund
LOR Louise Ringeby
LG Lucas Gebrim
MG Maria Gräslund
ML Mirjam Lindqvist
OT Oskar Tagesson
VL Victor Lund